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持 证 须 知
Terms and Conditions

1、 本证是中华人民共和国国籍渔船从事公海渔业捕捞作业的许可证书。
I. This license is the certificate of authorization to the officially registered Chinese-flagged fishing vessels or reefers for fishing or fishing-related operation on high seas.
2、 本证必须由签发人签字和发证机关盖章后方为有效。
II. The license is valid subject to the signature of the authorizer and seal of issuing authority.
3、 持证渔船须严格按照本证核准内容作业并遵循中华人民共和国渔业法律法规和中华人民共和国缔结的国际条约、协定。
III. The licensed fishing vessel or reefer shall operate strictly in line with the approved fishing details in the license. The fisheries laws and regulations of the People’s Republic of China and the relevant treaties and agreements, to which the People’s Republic of China is a Party, shall also be observed by the licensed fishing vessels or reefers.
4、 本证必须随船携带，接受中华人民共和国渔业行政执法人员或其他授权公务人员的检查。
IV. The license shall be on board for inspection by fisheries law enforcement officers of the People’s Republic of China or other authorized personnel.  
5、 本证不得涂改、伪造、变造、出租、转让和买卖。
V. The license shall not be obliterated, forged, altered, leased, transferred or sold.
6、 本证书记载内容变更、损毁、遗失、使用期满，以及渔船更新改造、购置、报废、灭失，应及时向原发证机关报告，并申请办理相关手续。
VI. In case of modification, damage, losing or expiry of the license, or provided the licensed fishing vessel or reefer is replaced, traded, scrapped or lost, the license holder shall report timely to the issuing authority for renewal, updating, replacement or deregistration. 
7、 除中华人民共和国渔业行政执法机关和法定授权机关外，其他单位或个人无权扣留本证。
VII. Except the fisheries law enforcement authority of the People’s Republic of China and the legitimately authorized departments, no other organs or individuals have the right to detain or confiscate the license.
8、 本证有效期满后交回原发证机关。
VIII. The license shall be returned to the issuing authority upon its expiration.




        
                                
                                许可证号：（     ）国渔（公）第     号
                                License No: No.      (     )Guoyu（gong）
一、渔船登记内容
Ⅰ.Details of Fishing Vessel Registration
	船名
Name of Vessel
	
	渔船编码
Fishing Vessel Code
	

	IMO号码
IMO Number
	
	船舶呼号
Call Sign
	

	船籍港
Port of Registry
	
	建造完工日期
Date of Completion
	

	主机
Main Engine
	      台
      set
	总额定功率
Total Power of Main Engine
	     千瓦
[bookmark: _GoBack]     kW

	船长
Length
	     米
     m.
	船体材料
Material of Hull
	

	型宽
Beam
	     米
     m.
	型深
Depth
	       米
       m.

	总吨
Gross Tonnage
	
	净吨
Net Tonnage
	

	持证人名称
Name of Holder

	持证人地址
Address of Holder




                           
                              
                                许可证号：（     ）国渔（公）第     号
                                License No: No.      (     )Guoyu（gong）
二、核准作业内容
Ⅱ.Approved Fishing Details
	作业类型
Vessel Type
	

	渔具
Fishing Gear
	

	作业场所
 Fishing Area
	

	作业时限
Validity 
	自     年   月   日    至    年   月   日
From    Y   M   D    To     Y   M   D

	捕捞品种
Authorized Species
	主捕鱼种
Target Species
	

	
	兼捕鱼种
By-catch pecies
	

	备注
Note
	


本证书有效期至       年   月   日
This license expires by the end of        Y     M    D


签发人（签字）：                         发证机关（盖章）：
Authorized by(Signature)                    Issuing Authority(Seal)


                                            签发日期：       年    月   日
                                            Issuing Date:       Y    M    D
 
